
REFERAT, FAU ORKANGER BARNESKOLE, 22.10.18 

Til stede: Marita  Bøkseth (1. trinn), Anita Ustad og Julie Eliassen (3. trinn), Christin Opøien og Hanne 

Mette Romunstad (4. trinn), Siri Mette Selven og Anne Hestnes (5. trinn) Ragnhild Falch og Kristin 

Lerånn (6. trinn), Roger Schei og Siv Ruud Hansen (7. trinn), Frode Gjengaar (rektor), Anne Lise S. 

Drugli (leder, SFO – med på deler av møtet).  

1. Konstituering: Christin fortsetter som leder, Hanne Mette fortsetter som nestleder og Julie 

fortsetter som sekretær. Anne fortsetter som representant i samarbeudsutvalget (SU). 

2. SFO: Høring, vedtekter. “Runde” vedtekter, og derfor vanskelig å ta stilling til. Eneste 

uttalelse fra FAU er vedr. valg av alternativ for hvordan hel-/halvplass skal defineres. Det er 

ønskelig med alternativ 1, som er lik dagens ordning. Undertegnede sender inn dette.  

3. Trafikkaksjon: Få til en ny refleks- og trafikkaksjon før jul. Christin hører med politiet (Åge). 

Siri Mette etterspør reflekser hos Biltilsynet, Christin hos TRYG. Innsats for andre fra 

ungdomsskolen spørres (Anne kontakter dem). Kan gjerne stå på flere gangfelt. Christin tar 

kontakt med kommunalsjef (Kari Mostad) for å gi uttalelse ang. kommunal trafikkplan. Anne 

kontakter tekniske tjenester (Lillery) igjen vedr. skilt for vikeplikt for møtende trafikk.  

4. Besteforeldre i skolegården/leksehjelp: Røde kors har tidligere gått ut med forespørsel om 

leksehjelp, men få som har meldt seg. Er positive til besteforeldre i skolegården også, men 

usikkerhet rundt rekruttering. Anne etterspør (Lars Ivar Jensen). Størst behov i 

langfriminuttet, men kan gjerne bidra før skolestart og i andre friminutt også. 

5. Inneklima, skap: Brann vs. helse. Skapene er festet helt ned på gulvet, men er laget for å 

henges opp på veggen, slik at det kan gjennomluftes, samt at vann renner ned. Må tas opp 

med vaktmester. Det er ikke aktuelt å ta av skapdørene, fordi gangen er for smal ved evt. 

brann (kan ikke stå åpent). (Flere av) skapene har ikke blitt vasket inni på lang tid (selv om de 

ofte er tømt), heller ikke i høstferien. Christin kontakter teknisk vedr. dette.  

6. 17. mai: Kan vi få til en belønning for at elevene går fint i toget, eller kreve at det er med 

foreldre? Kan hende det bør være en belønning til alle klasser som går pent, i stedet for å 

velge ut ett trinn? Tempoet på toget er alt for høyt! Ta opp med de som går fremst (politiet). 

De minste hører minst/ingenting av korpsene (kanskje de som har størst glede av dem). Vårt 

forslag: dele korpsene på skole og barnehage (før skole og før barnehage)? Tas opp med 17. 

mai-komiteen neste år. Vi må også få til å gjennomføre dugnaden i skolegården litt tidligere 

neste år.  

7. Eventuelt: SFO: Antall voksne er minimum én på 15 barn. Det er ofte én på 12 barn på OB. 

Det har kommet noen tilbakemeldinger på at dette er for lite, og at det er vanskelig å følge 

opp gode tiltak som gjennomføres på skolen også i SFO-tiden. Det er lite regelverk for hvilke 



rettigheter barna har på SFO, men Opplæringslovens § 9a (elevenes skolemiljø) gjelder også 

her, og er vanskelig å jobbe godt nok med med så få voksne. SFO er i stor grad en 

“undervurdert” arena: Det er en stor del av dagen for mange barn, og det er stor 

sammenheng mellom det som skjer på SFO og det som skjer i skoletiden (spesielt sosial 

samhandling, eventuelle konflikter osv). Hvordan kan FAU få politikerne til å ha mer fokus på 

SFO? Forslag: ta opp i SU (Marit Skjetne), evt. invitere flere politikere til SFO-møte. Det vil 

sannsynligvis være best å sette søkelys på dette mot neste kommunevalg.  

 

Neste møte: 3. desember, kl. 18.00 (personalrommet). 

Referent: Julie K. Eliassen 


